
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door mevrouw M. Sloot van 

de Stadspartij gestelde vragen ex art. 38 RvO over skatebaan Haren. De brief 

van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

1. 15 januari werd de fractie van de Stadspartij via de media 

geattendeerd op het mogelijk niet meer terugkomen van de skatebaan 

aan de Klaverlaan in Haren. (zie 

https://www.harendekrant.nl/nieuws/skatebaan-oosterhaar-

voortbestaan-onzeker/) Klopt de aanname uit dit artikel dat 

overwogen wordt eventueel beschikbare gelden voor vernieuwing te 

bestemmen voor een centraal gelegen skatepark? 

Op dit moment zijn wij zoekende naar een passende invulling voor het 

skatepark in Haren. Tegelijkertijd kijken wij stedelijk naar 

skatevoorzieningen en zijn wij in gesprek met skaters over hun wensen ten 

aanzien van een centraal gelegen skatepark. De voorzieningen op wijkniveau 

dienen echter een ander doel dan het genoemde stedelijke skatepark. In Haren 

wordt samen met bewoners en initiatiefnemers gekeken naar een passende 

invulling van de sport- en speelplek aan de Klaverlaan. Daarbij is geheel of 

gedeeltelijk vervangen zeker een optie, maar worden ook andere invullingen 

afgewogen.  

 

2. Worden er in de nabije toekomst in de wijken en de dorpen van de 

gemeente nog meer voorzieningen verwijderd? 

We vervangen voorzieningen niet standaard voor dezelfde voorziening, maar 

kijken samen met inwoners en gebruikers wat er nodig is en welke behoeften 

er leven. Sinds de herindeling hebben wij de staat van onderhoud van sport- 

en speelplekken in de openbare ruimte in Haren geïnspecteerd. 
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3. Vindt u dat het verwijderen en niet vernieuwen van de skatebaan 

een vooruitgang is? 

Nee. Wij zijn in gesprek met de inwoners rondom de locatie in Haren en 

samen met initiatiefnemers kijken wij wat er teruggeplaatst gaat worden op de 

plek van de skatebaan. We onderzoeken waar de behoefte ligt en wat 

vervolgens terug zal komen op deze plek.  

 

4. Indien de skatebaan niet meer terugkomt, is dit dan het directe 

gevolg van de bezuinigingen op de openbare ruimte voor 2020? 

Nee, dit is geen gevolg van bezuinigingen. 

 

5. Bent u met ons van mening dat voorzieningen zoals de skatebaan in 

Haren in stand gehouden moeten worden?  

Over het algemeen moeten voorzieningen in stand worden gehouden waar 

mogelijk en gewenst. De vorm kan variëren naar aanleiding van de behoefte 

en de situatie. Zoals benoemd zal dit in samenspraak met bewoners en 

gebruikers worden afgestemd.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


